
  «Για μένα η Δέσποινα δεν ήταν μόνο μια μαία που συνέβαλε στο να έχω τον τοκετό που 

επιθυμούσα, αλλά  και ένας σύμβουλος υγείας που με σεβασμό και ειλικρίνεια μου 

μετέδωσε τις πλούσιες και εμπεριστατωμένες γνώσεις της πάνω στο θηλασμό και τη βρεφική 

διατροφή… Κυρίως αποτέλεσε έμπνευση να προσπαθήσω (και να προσπαθώ) να γίνω 

καλή μητέρα! Την ευχαριστώ!»

                                                                           

Βάσω Καραθανάση


